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Verslag 128e Algemene Ledenvergadering “Fortius” d.d. 27 maart 2024 

 

Aanwezig 39 leden (zie presentielijst). 

 

1 Opening en vaststelling van de agenda 

Voorzitter Charley Smink opent de 128e vergadering en heet de aanwezige leden van harte 

welkom. 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

 

2 Korte beschouwing over het jaar 2023 door de voorzitter van “Fortius” 

Het meerjarenplan is vast gesteld in 2023. Het bestuur is druk bezig om de acties vanuit dit plan 

uit te voeren. Er wordt geïnvesteerd niet alleen in materiaal en in mensen, maar ook in 

opleidingen, waaronder een opleiding EHBO voor de trainers.  

Bij de Groepslessen is een nieuwe audio. De afdeling worstelen is ook terug in de Fortiushal en 

er wordt druk gewerkt om alles voor hen in orde te brengen. 

In financiële zin is wat averij opgelopen, waarbij de contributie inkomsten de uitgaven niet 

geheel dekken.  

Terugkijkend was 2023 een bewogen jaar, met een niet voltalig bestuur. 

De voorzitter dankt zijn medebestuursleden en alle vrijwilligers voor hun inzet in 2023. 

 

3 Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

De secretaris, Jan van Dalen, noemt de namen van de leden op, die zich afgemeld hebben voor 

de vergadering. 

Hij staat ook stil bij het overlijden van de volgende leden: 

- Jan de Kok op 7 februari 2023 op 82 jarige leeftijd (29 jaar lid) 

- Piet Schoon op 17 mei 2023 op 76 jarige leeftijd (36 jaar lid) 

- Corien Klomp-Schaik op 21 juli 2023 op 77 jarige leeftijd (17 jaar lid) 

- Mees Bernhart op 9 november 2023 op 83 jarige leeftijd (68 jaar lid) 

- Ad Stam op 3 december 2023 op 79 jarige leeftijd (18 jaar lid) 

- Anja Melkert op 13 december 2023 op 55 jarige leeftijd (17 jaar lid) 

- Nely van den Brink op 87 jarige leeftijd op 21 januari 2024 (41 jaar lid). 

- Arie van Namen op 23 april 2023 (vrijwilliger) 

De ledenvergadering herdenkt hen met een kort moment van stilte. 

 

4 Notulen 

4.1 Notulen ledenvergadering van 29 maart 2023 

Er zijn geen redactionele opmerkingen. 

 

4.2 Notulen buitengewone ledenvergadering van 27 januari 2023 

Er zijn geen redactionele opmerkingen. 
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4.3 Notulen buitengewone ledenvergadering van 29 november 2023 

Er zijn geen redactionele opmerkingen. 

 

Derhalve werden de verslagen vastgesteld. 

 

5 Jaarverslag 2023 van de secretaris, afdelingen en commissies 

Het jaarverslag geeft een goed beeld van de activiteiten van de vereniging. Zonder de vele 

vrijwilligers was dit niet mogelijk. Echter zijn er nog steeds veel vrijwilligers nodig. 

 

6 Financieel jaarverslag 2023 van de penningmeester 

Er is nog geen financieel jaarverslag door het ontbreken van een penningmeester. Het financiële 

jaarverslag zal daarom in een volgende ledenvergadering aan de orde komen. 

Vraag vanuit de zaal: Wanneer wordt het financieel overzicht dan verwacht? 

Antwoord secretaris: het overzicht zal aan de orde komen tijdens een thematische 

ledenvergadering. 

Vraag uit de zaal: op de site stond dat het jaarverslag daar te vinden is. Wellicht was het goed 

geweest om op de site te vermelden dat er door het ontbreken van een penningmeester nog 

geen jaarverslag was. 

Antwoord secretaris: er is op maandag 25 maart nog een poging gedaan om de kas controle 

door te laten gaan. Dit is echter niet gelukt. 

 

Verslag kas controle commissie 

Het verslag van de kas controle commissie is er door het ontbreken van een financieel 

jaarverslag nog niet. 

 

7 Begroting en investeringsplan 2024 

Dit agendapunt komt tijdens de vergadering niet aan de orde. 

 

8 Pauze 

Er wordt afgesproken om door te gaan tot 20.30 uur. Dan wordt er een korte pauze ingelast. 

 

9 Voortgang uitvoering Meerjarenplan “Fortius 2023 - 2025” 

Er wordt door gegaan met de investeringen. De installatie in de “Fortiushal” voor warm water 

was stuk, een investering hiervoor was niet begroot en ook niet voorzien. De Stichting heeft dit 

snel opgepakt. 

In het meerjarenplan is één van de speerpunten de zichtbaarheid van het bestuur. Voorzitter 

Charley Smink vraagt aan de aanwezigen hoe zij de zichtbaarheid van het bestuur ervaren. Bij 

evenementen worden bestuursleden regelmatig gezien, is o.a. een reactie uit de zaal. Iemand 

anders geeft aan dat hij de bestuursleden weinig ziet. 

Het bestuur probeert minimaal aanwezig te zijn, maar geeft toe dat dit altijd beter kan. Vacatures 

binnen het bestuur moeten voor een grotere zichtbaarheid wel ingevuld worden. 

 

Communicatie 

Martin Camfferman, trainer bij de beginners geeft aan dat er erg weinig ruchtbaarheid is 

gegeven aan de start van de beginnerscursus wegatletiek. Daardoor hebben weinig mensen zich 

aangemeld. Waarom niet flyers uitgedeeld of ter beschikking gesteld zodat mensen die mee 

kunnen nemen om bijv. op het werk op te hangen? En waarom niet bij de Drechtstadloop nieuwe 
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leden zien te werven met een stand? Jasper Beljaars geeft aan dat dit komt doordat goed 

promotie materiaal ontbreekt. Hier wordt wel hard aan gewerkt. Verder is de website nog steeds 

in ontwikkeling. Hopelijk begin 2025 zal er voor verschillende afdelingen promotiemateriaal in 

de vorm van flyers, posters etc. aanwezig zijn. Als er flyers zijn, wordt geopperd deze 

bijvoorbeeld uit te delen op het Wantijfestival. Want daar komen veel jongeren.  

Vanuit de zaal wordt voorgesteld om promotie meer via social media kanalen te doen, bijv. 

google ads te gebruiken om leden te werven. 

Er wordt ook voorgesteld om de 3 tv’s te gebruiken om hier onderwerpen op te laten zien. De 

nieuwe website wordt zo opgezet dat hier narrow casting mee mogelijk is. 

Vraag uit de zaal : waarom wordt ook niet de stap genomen om sportwedstrijden op deze tv’s 

te laten zien (denk aan de Olympische Spelen dit jaar). 

Charley Smink geeft aan dat de wifi nu goed geregeld is. Schotel Canal plus wordt opgezegd. 

Er is glasvezel inclusief signaal, welke geen tv programma’s aanbiedt. Er wordt bezien of bij ESPN 

via streamen een abonnement te nemen is. Dit probeert men zo snel mogelijk te regelen, ook 

gezien de Olympische Spelen. Samen sport kijken zorgt voor verbinding binnen de vereniging. 

De voorzitter geeft aan dat het hebben van voldoende trainers, kantinemedewerkers etc een 

probleem is bij een groeiend ledenaantal. Nu is het al een probleem om de kantine open te 

houden. Bij nieuwe leden moet je ook voldoende te bieden hebben. Er zijn momenteel trainers 

te kort, zeker bij de jongeren. 

Dus er moeten vrijwilligers worden geworven. De aanwezigen zijn vaak al vrijwilliger, maar hoe 

zit het met de leden die niet aanwezig zijn? De voorzitter roept de aanwezigen op om 

vrijwilligers te werven. 

Voorstel uit de zaal voor meer kantinepersoneel: maak de vergoeding hoger, zodat er wellicht 

ook meer jongeren achter de bar willen staan. 

 

Het bestuur geeft aan dat er wordt gekeken naar het vergoedingensysteem. Het is niet 

algemeen bekend binnen de vereniging dat er een vergoedingensysteem is. Er wordt uitgelegd 

dat het de bedoeling is dat een vrijwilliger geen kosten heeft aan zijn vrijwilligerswerk. Het 

bestuur wil kijken naar een meer uniforme vergoeding, waarbij er wellicht naar kwaliteiten wordt 

gekeken. Nu is het systeem niet transparant, erfenis van de fusering tussen Hercules en 

Parthenon. 

Henk Nugteren geeft aan dat hij al jaren vrijwilliger is en pas vorig jaar iets had gehoord over 

de vrijwilligersvergoeding. Dit moet volgens hem dus veel meer in de picture komen. 

 

Vanuit het bestuur wordt geïnventariseerd wat de rollen binnen de afdelingen zijn. 

Bedoeling van deze inventarisatie: op de website een overzicht van taken en rollen voor 

vrijwilligerswerk, zodat er een goed beeld is van de benodigde inzet. En bij nieuwe leden 

aangeven: welkom bij de club en wat kan je voor de vereniging betekenen. Taken kunnen hierbij 

kleine incidentele onderdelen zijn, die de structurele rollen ondersteunen. 

 

Vraag uit de zaal: wat wordt er van een afdelingscoördinator verwacht? De omschrijving is erg 

vaag. De voorzitter geeft aan dat dit klopt. De trainers moeten aangeven wat de coördinator 

zou kunnen doen. De coördinator moet zelf inhoud geven aan zijn rol. Trainers moeten nu te 

veel vragen beantwoorden. 

Om mensen te werven is het nodig om behoorlijk concreet te zijn in de taken. Het bestuur gaat 

alle afdelingen langs om te bespreken hoe zij het zien om coördinatoren te vinden. Hoe mensen 

te verleiden om incidenteel of structureel zaken voor de vereniging te doen? 

 



 

V e r s l a g  A l g e m e n e  L e d e n v e r g a d e r i n g  “ F o r t i u s ”  2 7  m a a r t  2 0 2 4  

Vrijblijvendheid vrijwilligerswerk: het bestuur hoopt dat het niet nodig is dat vrijwilligerswerk 

verplicht wordt. 

 

10 Rookvrij sportpark Reeweg 

De gemeente ondersteunt nog niet dat het gehele sportpark rookvrij is. Er wordt gewacht op 

een landelijke regeling. Met rokers en niet rokers bezien om een goede oplossing te vinden voor 

roken op het sportpark op een bepaalde afgebakende plek. 

 

11 Verkiezingen bestuur en commissies 

11.1 Aftredend secretaris Jan van Dalen 

Jan was 34 jaar secretaris. Hij wordt toegesproken door Alice van Driel en wordt geprezen om 

zijn jarenlange inzet voor Hercules/Fortius. Hij krijgt bloemen, een boek en een culinaire bon. 

Hij blijft het bestuur ondersteunen tot een nieuwe secretaris is benoemd. Jan geeft een korte 

toespraak. 

 

11.2 Vacature penningmeester 

Er lopen gesprekken voor de invulling van deze vacature. 

 

11.3 Aftreden en herkiesbaar de algemene bestuursleden Alice van Driel en Elbert Dekker. 

Beiden geven aan als bestuurslid te willen blijven en zijn herkiesbaar. Dit wordt met applaus 

begroet en zij worden door de ledenvergadering unaniem gekozen. 

 

11.4 3 Vacatures algemeen bestuurslid 

Deze vacatures staan nog steeds open. 

 

11.4.4 Vacature kascommissie 

Martin Camfferman geeft aan dat hij zitting wil nemen in de kascommissie. Hij heeft dit al eerder 

gedaan. Het is geen probleem dat hij voor de 2e keer zitting in deze commissie neemt. 

 

11.4.5 Vacatures kantinemedewerkers, activiteitencommissie, klusteam, sponsorcommissie e.d. 

Het bestuur vraagt iedereen om leden aan te sporen om als vrijwilliger aan de slag te gaan. Dit 

kan incidenteel zijn maar ook structureel. 

 

12 Rondvraag 

12.1 Kascommissie 

Vraag uit de zaal: is de kascommissie niet bij elkaar gekomen omdat de jaarstukken niet op orde 

waren of was de kascommissie niet beschikbaar? 

Antwoord: toegang tot de informatie voor de kascommissie was nog niet op orde. 

 

12.2 Afdeling worstelen 

De trainer van de afdeling worstelen somt een lijst op met aandachtspunten: 

- Verzoek gedaan voor touwen. Touwklimmen is een noodzakelijk onderdeel van de training. 

Verzoek ingediend maar geen reactie gekregen. Het bestuur geeft aan dat de 

verenigingsmanager is gemandateerd om hier actie in te ondernemen. 

- Er ligt iedere keer aardig wat zand op de mat. Hierdoor hebben worstelaars schaafplekken 

op hun hoofd. Hier moet wat aan gedaan worden. 

- De mat moet regelmatig ontsmet worden. Dit gebeurt nu te weinig. De mat moet na 

ontsmetting ook drogen en kan daardoor niet gelijk opgerold worden. 
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- Afsluiten moet beter geregeld worden en beter over gecommuniceerd worden. 

- Communicatie: Als mensen lid worden, dan mag je ook gebruik maken van fitness en atletiek. 

Dit is niet altijd bij iedereen bekend. Jongeren vanuit atletiek worden uitgenodigd om ook 

een keer een les worstelen te volgen. 

- Aan het einde van zaal staan heel veel spullen. Is er wel eens nagedacht over containers om 

spullen op te slaan. 

- Antwoord : er wordt momenteel een vergunning aangevraagd om een container te plaatsen. 

Er staan veel spullen die door scholen worden gebruikt. Een alternatieve opslag hiervoor is 

er niet. 

- Er hangen nu gordijnen om de worstelplek. De vraag is of vouwschermen geen beter 

alternatief zijn: deze zijn praktischer en de zaal is beter af te schermen. 

- Antwoord: voor de inrichting van de zaal is de stichting verantwoordelijk. Dit dient met hun 

besproken te worden. 

- Zonnepanelen: is er al gekeken om deze op het eigen stroomnet te plaatsen? In verband met 

de mogelijkheid dat je moet gaan betalen voor teruglevering. 

- Antwoord: dit ligt buiten de invloed van het bestuur. Er is een terugleverbedrag afgesproken 

in het contract met betrekking tot de zonnepanelen. In de toekomst te kijken naar mogelijke 

opslag. 

 

12.3 Afscheid Gerard Roovers 

Trainer Gerard Roovers stopt met het geven van trainingen aan de loopgroep E. Hij krijgt een 

bloemetje en wordt toegesproken door de secretaris Jan van Dalen. Gerard gaat samen met zijn 

vrouw genieten van zijn boot. 

 

Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng en sluit de 128e 

ledenvergadering. 


